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Udanin, 24.09.2015 r. 

RO.II.0002.X.2015 

Protokół X 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w dniu 24.09.2015 r. w Udaninie 
 

Sesję rozpoczęto o godzinie 8 05 

 

Przewodniczący Rady: 

Panie i Panowie Radni. 
Pani Wójt, 
Panie Starosto, 
Pani Skarbnik, 
Panie Sekretarzu, 
Pani Barbara Mazur Kierownik Referatu Rolnictwa, ochrony środowiska, gospodarki 
przestrzennej i infrastruktury technicznej, 
Pani Maria Syniawa – Inspektor ds. bezrobocia i gospodarki komunalnej, 
Pani Barbara Zemla – Inspektor ds. utrzymania dróg, 
 
Panie i Panowie sołtysi 
Szanowni Państwo 
  

  
Przewodniczący Rady. (PR) Otwieram X zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. W sesji bierze 
udział 13 radnych. Nieobecni radni : Porębska Martyna, Wojciech Płaziuk. Obrady XI sesji są 
prawomocne. Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
Przedstawiam projekt porządku X zwyczajnej sesji.  

 

Proponowany porządek X sesji :  

1. Otwarcie sesji, 
2. Przyjęcie porządku sesji, 
3. Przyjęcie protokołu VIII oraz IX sesji, 
4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 
5. „15 minut” dla wyborców, 
6. Wnioski i interpelacje radnych, 
7. Przedstawienie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie :  

1) przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
UDANIN na lata 2014 - 2032”, 

2) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Udanin". 
3) określenia zasad najmu lokali użytkowych stanowiących własność Gminy 

Udanin. 
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4) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 
5) zmian budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 
6) w sprawie zmiany uchwały Nr VI.26.2015 Rady Gminy Udanin z dnia 

30.03.2015 w sprawie emisji obligacji, 
7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Udanin. 
8) Zawarcia porozumienia w zakresie udziału Gminy w projekcie realizowanym 

pod nazwą „ Dolnośląski Projekt Rekultywacji” i przystąpienia do spółki 
celowej powołanej dla realizacji projektu działającej pod nazwą „ Dolnośląski 
Projekt Rekultywacji Sp. z .o.o z siedzibą we Wrocławiu, 

8. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 
9. Zakończenie X sesji. 

Czy są uwagi do przedstawionego projektu porządku X sesji? 

PR. Udzielam głosu Pani Teresie Olkiewicz – Wójtowi Gminy Udanin: 

Teresa Olkiewicz – złożyła wniosek o wykreślenie z projektu porządku X sesji pkt. 8)  w 

sprawie : Zawarcia porozumienia w zakresie udziału Gminy w projekcie realizowanym pod 

nazwą „ Dolnośląski Projekt Rekultywacji” i przystąpienia do spółki celowej powołanej dla 

realizacji projektu działającej pod nazwą „ Dolnośląski Projekt Rekultywacji Sp. z .o.o z 

siedzibą we Wrocławiu. 

PR. Kto z radnych jest za przyjęciem wniosku Pani Teresy Olkiewicz? 

Za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych. 

PR. Stwierdził, że Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie skreślenia z porządku X sesji pkt. 8) 

w sprawie : 8) Zawarcia porozumienia w zakresie udziału Gminy w projekcie realizowanym 

pod nazwą „ Dolnośląski Projekt Rekultywacji” i przystąpienia do spółki celowej powołanej 

dla realizacji projektu działającej pod nazwą „ Dolnośląski Projekt Rekultywacji Sp. z .o.o z 

siedzibą we Wrocławiu. 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie porządek X sesji :  

1. Otwarcie sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3. Przyjęcie protokołu VIII oraz IX sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie :  

1) przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

UDANIN na lata 2014 - 2032”, 

2) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Udanin". 

3) określenia zasad najmu lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Udanin. 
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4) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 

5) zmian budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr VI.26.2015 Rady Gminy Udanin z dnia 30.03.2015 w 

sprawie emisji obligacji, 

7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Udanin. 

8. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

9. Zakończenie X sesji. 

PR. Przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu VIII i IX sesji. Nikt z radnych nie 

wniósł uwag do protokołów. Na wniosek Przewodniczącego Rada Gminy przyjęła 

jednogłośnie (13 radnych „za”)protokół VIII i IX sesji. 

Listę obecności podpisał (8 20) radny Wojciech Płaziuk  W X sesji uczestniczy 14 radnych. 

PR. Udzielam głosu Pani Teresie Olkiewicz, która przedstawi sprawozdanie Wójta z realizacji 

zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał. 

Pani Teresa Olkiewicz przedstawiła sprawozdanie. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

PR. Dziękuję Pani Teresie Olkiewicz. Obecnie przystępujemy do realizacji pkt. 5 sesji – „5 

minut dla wyborców”. Kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać glos?  

Udzielam głosu :  

1. Jan Zamojski – sołtys wsi Dźwigórz – poruszył sprawę zaliczenia drogi Dźwigórz – 

Dźwigórz I do kategorii dróg gminnych. 

2. Teresa Olkiewicz – poinformowała, że wniosek sołtysa nie może zostać zrealizowany 

ponieważ wnioskowana droga posiada kategorię drogi powiatowej. 

PR. W związku z brakiem zgłoszeń dot. pkt. 5 porządku X sesji rozpoczął realizacje pkt. 6 – 

wnioski i interpelacje radnych. Przewodniczący Rady udzielił głosu: 

1. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny i Jarostów – podziękował za 

przeprowadzenie prac w zakresie powierzchniowego utwardzania dróg powiatowych 

we wsi Ujazd Górny, wskazał na potrzebę przeprowadzenia inwentaryzacji stanu 

drzew przy ciągach ulicznych ponieważ wiele drzew grozi uszkodzeniem posesji w 

czasie gwałtownych zmian pogody – uszkodzone drzew, które zagrażają 

bezpieczeństwu  powodują komplikacje dotyczące ich właściciela, a tym samym 

opóźnia się proces ich usuwania, wnioskował o pilną potrzebę zweryfikowania godzin 

przyjęć przez lekarzy w praktyce lekarza rodzinnego w Ujeździe Górnym – praca 

lekarza przez 4 godziny dziennie i w dodatku w godzinach rannych powoduje, ze 

potrzebujący pomocy lekarskiej pracujący zawodowo musi zwalniać się z pracy celem 

uzyskania pomocy lekarskiej, wnioskował o podjęcie prac na drodze gminnej w 

kierunku cmentarza- wymaga uzupełnienia braków w nawierzchni – szczególnie przy 
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zjeździe z drogi powiatowej, zwrócił uwagę na zmiany godzin odbywania sesji – co 

powoduje konieczność zwalniania się z pracy – terminy sesji powinny być stałe. 

2. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice – podziękował Pani Teresie Olkiewicz  za 

udział w 70 rocznicy osiedlenia się mieszkańców w Pichorowicach. Wnioskował o 

zaliczenie do kategorii gminnej drogi w Pichorowicach – od drogi powiatowej do 

remizy OSP i wyjazdu na drogę powiatową z uwagi, iż ta droga jest wykorzystywana 

przez autobusy szkolne, które dowożą dzieci do szkoły, poruszył sprawę 

wykorzystania frezowiny pozyskanej z przebudowy drogi powiatowej. 

3. Krzysztof Dziurla –radny wsi Lusina – podziękował Staroście za wykonane prace przy 

poboczach na drogach powiatowych oraz wycince krzaków, wnioskował o 

konieczność wycięcia dwóch drzew przy zbiorniku p-poż w Lusinie oraz przycięcie 

konarów drzew przy placu zabaw w Lusinie i przy posesji nr 3 w Lusinie, poruszył 

sprawę zmodernizowania drogi gminnej w kierunku pól od zbiornika p-poż. 

Wnioskował o konieczność przeprowadzenia remontu drogi powiatowej  Goczałków- 

Lusina –Piekary, 

4. Bolesław Stachurski – radny wsi Gościsław – wnioskował o zaliczenie drogi Lasek-

Gościsław do kategorii dróg gminnych z uwagi na fakt, iż wykorzystanie tej drogi po 

dokonaniu prac remontowych spowoduje znaczne skrócenie czasu przejazdu 

autobusów szkolnych. 

5. Marek Mytych – radny wsi Jarosław – wnioskował o montaż lustra na skrzyżowaniu 

dróg powiatowych Jarosław-Sambórz oraz o zamontowanie znaku informującego o 

wyjeździe samochodu OSP- uprzywilejowanego w ruchu. 

6. Janusz Strzelecki – poruszył sprawę rozważenia możliwości likwidacji przejazdu 

kolejowego na drodze Piekary-Udanin. 

7. Grzegorz Pierzchalski – podziękował za organizację Dożynek 2015 w Gminie Udanin, 

wiele sołectw w gminie organizuje wiejskie dożynki – podziękował za udział 

Stowarzyszenia Wsi Arkana z Pichorowic w święcie wina w Środzie Śląskiej, gdzie 

zaprezentowały produkty lokalne. Poinformował o finalizowaniu sprawy organizacji 

przewozów na odcinku Damianowo-Udanin. W sprawie frezowniny wskazał, że 

frezowina zostanie w całości wykorzystana do wyrównania poboczy na 

remontowanym odcinku drogi powiatowej w Jarostowie. W sprawie remontu drogi 

Goczałków – Piekary – w tej chwili powiat nie planuje remontu tej drogi z uwagi na 

brak środków. W tej chwili powiat kończy przebudowę drogi Środa Śląska- Udanin. 

Starostwo będzie kontynuowało bieżące remonty poboczy przy drogach 

powiatowych oraz przy wycince drzew. Sprawę drzew w Lusinie – zostaną podjęte 

działania – przypomniał, że zostały zrealizowane wszystkie wnioski w sprawie wycinki 

drzew. Obecnie trwają prace porządkowe przy usuwaniu skutków nawałnicy na 

terenie całego powiatu. Sprawa lustra i dodatkowych znaków zostanie przekazana do 

rozpatrzenia. W sprawie likwidacji przejazdu kolejowego – wskazał, że problemem 

jest sprawa własności terenów kolejowych, które są zarządzane przez Wrocław i 

Wałbrzych. W chwili obecnej trwają uzgodnienia –  w sprawie zarządzania terenami 
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kolejowymi. Poinformował, że starostwo będzie prowadziła w najbliższym czasie 

inwentaryzację dróg celem ustalenia ich przebiegu oraz ich parametrów – ponieważ 

stwierdzono, że większość tych dróg zwłaszcza śród polnych został zaorana przez 

rolników. 

8. Janusz Strzelecki – stwierdził, że sprawy organizacji posiedzeń rady zostaną 

omówione w pkt. 9. 

PR. Obecnie przystępujemy do realizacji pkt. 7.Przedstawienie projektów uchwał oraz ich 

podjęcie. Przewodniczący udzielił głosu :  

1. Barbara Mazur – przedstawiła projekt uchwały w sprawie : przyjęcia „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy UDANIN na lata 2014 - 

2032”.  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy UDANIN na lata 2014 - 2032”. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy UDANIN na lata 2014 - 2032”.  

2. Barbara Mazur – przedstawiła projekt uchwały w sprawie : przyjęcia „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Udanin". 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla Gminy Udanin". 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : przyjęcia „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Udanin". 

3. Maria Syniawa - przedstawiła projekt uchwały w sprawie: określenia zasad najmu 

lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Udanin. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały.  
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Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : określenia zasad najmu lokali użytkowych 

stanowiących własność Gminy Udanin. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 13 0 1(Płaziuk Wojciech) 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : określenia zasad najmu 

lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Udanin. 

4. Teresa Olkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

5. Karolina Ożóg – przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmian budżetu gminy w 

zakresie dochodów i wydatków. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : zmian budżetu gminy w zakresie dochodów i 

wydatków. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : zmian budżetu gminy 

w zakresie dochodów i wydatków. 

6. Karolina Ożóg – przedstawiła projekt uchwały w sprawie:  zmiany uchwały Nr 

VI.26.2015 Rady Gminy Udanin z dnia 30.03.2015 w sprawie emisji obligacji. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr VI.26.2015 Rady 

Gminy Udanin z dnia 30.03.2015 w sprawie emisji obligacji. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : zmiany uchwały Nr 

VI.26.2015 Rady Gminy Udanin z dnia 30.03.2015 w sprawie emisji obligacji. 

7. Karolina Ożóg – przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Udanin. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie : zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Udanin. 

Wzięło udział w 

głosowaniu 
Za przyjęciem Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, że rada gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie : zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Udanin. 

PR. Przystępujemy do realizacji pkt. 8 Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje. Udzielam 

głosu :  

1. Teresa Olkiewicz  odpowiadając na zgłoszone wnioski i interpelacje stwierdziła, że :  

1) Sprawa drogi Dźwigórz- Wójt wystąpi do Starostwa celem nadania numeru. Po 

wyjaśnieniach złożonych przez wnioskodawcę Wójt stwierdził, że realizacji prac 

na drogach gminnych zostanie rozważona koncepcja przejęcia drogi powiatowej. 

2) Sprawa inwentaryzacji drzew – brak środków na realizację tego wniosku. 

Niezbędne jest uściślenia gdzie i o jakie drzewa chodzi. 

3) Sprawa funkcjonowania praktyki lekarza rodzinnego – Pan Krajewski z uwagi na 

natłok pracy zmieniał terminy odbycia spotkania. W październiku odbędzie się 

spotkanie z Panem Krajewskim. Biura Rady ustali ostateczny termin spotkania. 

4) Sprawa Pogotowia – problem został przedstawiony w sprawozdaniu wójta z 

realizacji uchwał. Wójt wnioskował o finansowanie tych usług przez Jawor. 

5) Droga na cmentarz – brak jest środków w budżecie. 

6) Zmiana kategorii dróg gminnych – wynika z przystąpienia do pozyskiwania 

środków zewnętrznych- brak numerów wyklucza drogę z pozyskania środków. 
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Dzisiejsza uchwała w tej sprawie nie zamyka możliwości zmiany kategorii dla 

pozostałych dróg, które zostaną zgłoszone wnioskami sołtysów i radnych. 

7) Sprawa przewozów – jest postęp w realizacji nowych tras – jest przewoźnik, który 

realizuje przewozy na trasie Drogomiłowice-Różana-Udanin. Ten sam przewoźnik 

realizuje przewozy na trasie Damianowo-Lusina-Udanin.  

8) Krzysztof Dziurla – podziękował wójtowi za realizację wniosku w sprawie 

przewozów w relacji Lusina – Udanin. 

9) Stanisław Dębicki – stwierdził, iż brak jest aktualnych informacji o rozkładach 

jazdy prywatnych przewoźników na przystankach na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady po realizacji porządku X sesji zakończył obrady X sesji Rady Gminy 

Udanin. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

 

Protokółował: 

Andrzej Sukta 

  


